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P R O T O K Ó Ł  NR XXXII/12 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 13
00

 do 14
00 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 07 grudnia 2012 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XXXII nadzwyczajnej sesji i powitania radnych oraz Burmistrza dokonał 

Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 14 radnych obecnych było 11, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. Spóźnią się: Pani Sylwia Łaźniewska  

oraz Pani Katarzyna Konieczna.  

 

Ad.2. Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza wnioskował o wprowadzenie autopoprawki 

do projektu uchwały punkcie 5b), ponieważ w pierwotnej wersji było: „uchwała w sprawie 

zaciągnięcie kredytu” a pełna nazwa tego projektu uchwały brzmi: zaciągnięcia kredytu  

w Banku PKO BP S.A. na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu Gminy Dobiegniew 

w 2012r. oraz na wyprzedzające finansowanie działań Gminy Dobiegniew finansowanych  

ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej. Wnioskuję również o wprowadzenie 

do porządku obrad uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dobiegniew na lata 2012-2024.  

 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za 11 głosowało radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za 11 głosowało radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

4. Wnioski i zapytania. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2012 rok. 

b) zaciągnięcia kredytu w Banku PKO BP S.A. na sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetu Gminy Dobiegniew w 2012r. oraz na wyprzedzające finansowanie działań 

Gminy Dobiegniew finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej. 

c) wydzierżawienia nieruchomości na 10 lat. 

d) wydzierżawienia nieruchomości na 10 lat. 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobiegniew na lata 2012-2024.  

6. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

7. Komunikaty. 

8. Zakończenie sesji.  

 

Ad.3. Informację o działalności burmistrza między sesjami przedstawił Leszek Waloch 

Burmistrz Dobiegniewa: 

 Dnia 03 grudnia br. o godz. 17
00

 odbyło się spotkanie z mieszkańcami Senator Pani 

Heleny Hatka oraz Posła Pana Witolda Pahl. 

 Dnia 04 grudnia br. odbyło się kierownictwo urzędu, na którym omawiane były sprawy 

bieżące. 

 Dnia 05 grudnia br. odbyły się wybory Związku Emerytów i Rencistów, Pani Helena 

Florczak złożyła rezygnację z kandydowania na następna kadencję. Przewodniczącą 

została wybrana Pani Zofia Janke, Wiceprzewodniczącą Pani Czesława Grzybowska.  

 Dnia 06 grudnia br. zajmowaliśmy się sprawami związanymi z wnioskami unijnymi 

dotyczącymi turystyki, Centrum Pomocy Społecznej oraz wniosek dla Zespołu Szkół 

dla poprawienia warunków jak i wyników w nauczaniu. 

 

Ad.4. Wnioski i zapytania. 

 Zbigniew Kołodziej radny – wyjeżdżając z ulicy 1 Maja na ulicę Poznańską jest 
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ograniczona widoczność przez płot, więc powinno być postawione lustro.  

 Leszek Wieczór radny – jak się sprawy mają z wieżą komórkową przy Zespole Szkół,  

do kiedy jest umowa dzierżawy? 

 Dariusz Majowicz radny – proszę o sprecyzowanie tego wniosku dla Zespołu Szkół  

dla poprawienia warunków jak i wyników w nauczaniu. 

 

Ad.5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian uchwały budżetowej gminy na 2012 rok. 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – projekt uchwały uwzględnia 1.000.000zł kredytu,  

jaki gmina chce zaciągnąć. Limit zobowiązań z tytułu zaciąganych kredytów i pożyczek  

wynosi 2.000.000zł, więc na przejściowy deficyt budżetu zostaje kwota 1.000.000zł,  

na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu kwota 272.000zł oraz na wyprzedzające 

finansowanie działań finansowych ze środków pochodzących z budżetu Unii Europejskiej 

do kwoty 728.000zł. Ten zapis w uchwale jest obligatoryjny i musi odpowiadać 

deficytowi, który planujemy na koniec roku. Zmniejszenie jest na sprzedaży mienia  

oraz nie otrzymaliśmy 500.000zł z PROW, ponieważ te środki wpłyną po 01 stycznia.  

W ten sposób przedstawia się uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej na rok 2012. 

Burmistrz planuje zawrzeć z bankiem umowę na 2 miesiące, czyli spłacimy ten kredyt  

w marcu.   

 Karol Golec radny – czyli pożyczka ma być wzięta na dwa miesiące i spłacona do marca? 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – tak. 

 Leszek Waloch Burmistrz – jak Państwo wiecie na początku tego roku miałem 

upoważnienie do uruchomienia w rachunku bieżącym kredytu obrotowego  

i uruchomiliśmy go w miesiącu styczniu do kwoty 1.000.000zł i na koniec roku musimy 

spłacić ten kredyt i wyrównać budżet na zero. Dlatego chcemy wziąć ten kredyt żeby mieć 

zabezpieczenie. 

 Sylwia Łaźniewska radna – ogólnie ile nie będzie tych wpływów do końca roku? 

 Leszek Waloch Burmistrz – tj. kwota 600.000zł (500.000zł za świetlicę w Osieku  

i 100.000zł za drogę w Słonowie) 

 Sylwia Łaźniewska radna – na ile lat będzie ten kredyt? 

 Leszek Waloch Burmistrz – na dwa miesiące, kwota zadłużenia gminy się nie zmieni, 

ponieważ bierzemy ten 1.000.000zł po to chcemy żeby wyrównać kredyt w rachunku, 

który mamy w rachunku obrotowym. 

 Sylwia Łaźniewska radna – ile gmina ma długu? 
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 Leszek Waloch Burmistrz – 10.910.000zł. 

 Marek Rajtarowski radny – czy Burmistrz korzystał z samodzielnego zaciągania 

zobowiązań do kwoty 2.000.000zł? 

 Leszek Waloch Burmistrz – korzystaliśmy, ale to mi pozwala zachować płynność 

finansową.  

 Marek Rajtarowski radny – dlaczego ten kredyt jest długoterminowy? 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – kredyt jest długoterminowy, ponieważ jest zaciągany  

na przełomie roku, a w jednostkach samorządu terytorialnego wszystkie kredyty,  

które przekraczają rok budżetowy należy nazywać go długoterminowym.  

 Sylwia Łaźniewska radna – dlaczego Banku PKO BP S.A.? 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – ponieważ mamy tam rachunek i debet.  

 Andrzej Ryżyk radny – jeżeli zaciągniemy ten kredyt w kwocie 1.000.000zł to czy bank 

będzie w stanie przyznać nam z powrotem limit, czy jest taka zdolność? 

 Jacek Antropik Skarbnik Gmina – tak, jest taka możliwość.  

 Sylwia Łaźniewska radna – gdzie będzie zapisany ten milion? 

 Jacek Antropik Skarbnik Gmina – w przychodach. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXII/189/12 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

b) zaciągnięcia kredytu w Banku PKO BP S.A. na sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetu Gminy Dobiegniew w 2012r. oraz na wyprzedzające finansowanie działań 

Gminy Dobiegniew finansowanych ze środków pochodzących z budżetu Unii 

Europejskiej. 

 Marek Rajtarowski radny – ile % gmina ma zadłużenia? 

 Jacek Antropik Skarbnik Gminy – w Wieloletniej Prognozie Finansowej zapisane jest 

50,45% i ujęte są tam też obligacje oraz 1.000.000zł kredytu.  

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXII/190/12 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

 

c) wydzierżawienia nieruchomości na 10 lat. 

 Leszek Waloch Burmistrz –  uchwała dotyczy wydzierżawienia lokalu po byłej Jadłodajni. 

Wydzierżawiający chce zainwestować w ten lokal, więc na dzierżawę powyżej 3 lat Rada 

Miejska musi podjąć decyzję. Natomiast kolejna uchwała dotycząca wydzierżawienia 

nieruchomości dotyczy byłego składowiska odpadów komunalnych w Słonowie.  

Teren ten został zrekultywowany i nie możemy go sprzedać. Firma chce postawić tam 

fotowoltaikę i zainteresowana jest wieloletnią dzierżawą.   

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXII/191/12 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

d) wydzierżawienia nieruchomości na 10 lat. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXII/192/12 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

e) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dobiegniew na lata 2012-2024.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXXII/193/12 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 
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 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o postawienie lustra na ul. Maja zwrócimy na to 

uwagę. 

 Jeżeli chodzi o sprecyzowanie wniosku na Zespół Szkół odsyłam do Pani Grażyny 

Gradowskiej Kierownika Referatu Organizacyjnego. Wniosek napisany jest o środki 

unijne do EFS. 

 Tadeusz Bednarczuk Zastępca Burmistrza – jeżeli chodzi o wieżę telefonii komórkowej 

przy Zespole Szkół, nie przedłużyliśmy na dalszy okres umowy dzierżawy. Umowa jest do 

końca grudnia i najprawdopodobniej z początkiem stycznia będzie zdemontowana.  

 

Ad.11. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – przedstawił pismo do wiadomości 

Rady Miejskiej od Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Wojska Polskiego Nr 14 z dnia 

03.12.2012r. w sprawie wywozu nieczystości stałych, a także pismo od Klubu Sportowego 

„Błękitni” Dobiegniew w sprawie ujęcia środków finansowych w budżecie na 2013 rok. 

 Przypominam o zaproszeniu na II Przegląd Kolęd i Pastorałek dnia 13 grudnia br.  

o godz. 10
00

 w Ługach zorganizowany przez Środowiskowy Dom Samopomocy  

oraz o spotkaniu wigilijno – kolędniczym „Hej kolęda kolęda” w Auli Zespołu Szkół 

przy ul. Poznańskiej, które odbędzie się dnia 16 grudnia br. o godz. 14
00

. 

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XXXII sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach  

radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej  
Kamila Putek                                                                         w Dobiegniewie  

                                                                                           /-/ Tomasz Karpiński 
 

 

 


